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Vorbasse Skole Skolebestyrelsesmøde Møde 

2 
Ugedag: Tirsdag  Dato: 28.9.2021 Fra 19.00 Til 21.30 

Mødested: Personalerummet 

Deltagere: Charlotte Fyhn Milland, Jonas Lorentsen, Kim Andersen Jacobsen, Line Møller, Randi 

Thomsen, Susanne Søgård Schultz, Susanne Østbjerg Kargo, Lene Bjerrum, Lisbet Steen Mortensen, 

elevrepræsentanter og Torben Precht Jensen 

Evt. andre deltagere: Kirstine Støvelbæk Rosenkvist, Loni Bergqvist 

Evt. fraværende: Susanne Østbjerg Kargo 

Referent: Torben Precht Jensen 

De grå felter er mødereferat. 

Dagsorden: 
 

Indgået post:  

 

1. Godkendelse af dagsorden  

 Godkendt 

2. Nyt fra formand/næstformand  

Til orientering 

 • Velkommen til Kim Andersen Jacobsen, som er indtrådt som nyt medlem i bestyrelsen 

• Skole og Forældres landsmøde afholdes den 19. og 20. november. Pt. er ingen tilmeldt fra 

Vorbasse Skole 

3. Nyt fra elevrådet 

Til orientering 

 Eleverne, Valdemar og Bogi, orienterede om nyt fra elevrådet. Der er afholdt elevrådsmøde for 4. 

– 9. kl. den 17. september. 

• Der er valgt formand og næstformand. Det er Pelle og Ella. 

• Bogi er valgt som undervisningsmiljørepræsentant 

• Elever fra mellemtrinnet (Nanna, Esther, Bogi og Valdemar) står sammen med Lene Skov 

for afholdelse af det første elevrådsmøde for eleverne i indskolingen.  

• Det er besluttet, at elever i elevrådet skiftes til at deltage i bestyrelsesmøder 

• Det er besluttet, at der skal afholdes elevrådskursus. Undervisere fra Danske Skoleelever 

står for kurset. 

• Elevrådet har drøftet hvilke aktiviteter, de skal stå for at arrangere i dette skoleår. På 

kommende møde skal elevrådet i gang med at planlægge skolefest. Skolefesten er planlagt 

til afholdelse den 10. marts. Elevrådet har desuden besluttet at stå for planlægning af triv-

selsdag første fredag i marts. 

• Elevrådet udtaler, at de ønsker at elever i 8. og 9. klasse igen får mulighed for at forlade 

skolen i pauserne for at købe mad i Brugsen, som beskrevet i handleplan for Mad og mål-

tider. 

• Elevrådet har drøftet og videregivet ønsker fra klasserne. Blandt andet er der ønske om, at 

der indkøbes skateboardramper til opstilling i skolegården eller i Elefantgården. 

4.  Nyt fra skolen 

Til orientering 

 • Der er ansat ny lærer, som overtager opgaver efter AKA i udskolingen fra starten af no-

vember. 

• Orientering om kommende besøg.  I starten af november kommer lærere fra Barcelona på 

besøg i udskolingen. Der ventes også besøg fra en skole i Berlin i november. 

• Der afholdes som vanligt Skolernes Motionsdag fredag i uge 41 

5. Opfølgning på Handleplan for mad og måltider 

Sundhedskonsulent Kirstine Støvelbæk Rosenkvist deltager i dette punkt. 

- Hvordan ser det ud? Lever handleplanerne op til forventningerne? Oplever I udfordringer i 



Side 2 af 3 

udførsel af dem? Er der noget særligt, vi skal være opmærksom på i handleplanen? Er der 

forslag til ændringer? 

Særlige opmærksomhedspunkter i opfølgning af handleplanen: 

- Mængder af slik til de særlige begivenheder. 

- Klar holdning til Energidrikke  

- Svingende kvalitet i skolernes skoleboder 

- Madtilbud i SFO 

Fortsat fokus på 45 min daglig bevægelse 

- Hvordan sikres de 45 min daglig bevægelse på alle klassetrin? 

Orientering: 

- Nye officielle kostråd: Læs mere på altomkost.dk 

Bilag 4 Opfølgning på Handleplan for mad og måltider 

Handleplanen kan ses her: Handleplan for mad og måltider 

Til orientering, drøftelse og beslutning 

 Handleplanens indhold er drøftet. Der er enighed om, at der pt. ikke skal laves væsentlige æn-

dringer. Gennemgangen med Kirstine gav anledning til enkelte tilføjelser/justeringer som følge af 

at der udgivet nye kostråd. Desuden er der en opfordring til at der medtages nogle linjer om ener-

gidrik i handleplanen.  

TPJ laver tilretninger og sender til bestyrelsens medlemmer og sundhedskonsulent Kirstine Ro-

senkvist. Revideret handleplan vil kunne ses på skolens hjemmeside i løbet af kort tid. 

 

Elever i 8. – 9. kl. har i en periode ikke haft mulighed til at forlade skolen i pauser på grund af 

Covid19. Det er besluttet, at de ældste elever igen må forlade skolen for at gå i Brugsen og købe 

mad. Bestyrelsen er optaget af at der følges op på om eleverne overholder aftaler. Hvis elever ikke 

overholder aftaler, som beskrevet i handleplanen, vil ordningen kunne suspenderes.  

6.  Forberede møde med kontaktforældre 

Der afholdes møde med kontaktforældre torsdag den 4. november. Der skal udarbejdes program 

for aftenen. 

Til drøftelse og beslutning 

 Det er besluttet at Jonas og Line laver udkast til program for aftenen.  
Dialogmøde med kontaktforældre afholdes torsdag den 4. november 

7.  Evaluering af Playful Learning 

Konsulent fra Imagine If Loni Bergqvist orienterer om resultaterne af den evaluering, der blev 

foretaget i slutningen af foregående skoleår.  

Til orientering og drøftelse 

 Loni Bergqvist præsenterede resultaterne af den gennemførte evaluering for bestyrelsen. Evalue-

ringen viser, at der generelt er stor tilfredshed med Playful Learning tiltag blandt både elever, 

forældre og pædagogisk personale. Evalueringsrapportens anbefalinger, indgår i det videre ar-

bejde med projektbaseret undervisning og legende tilgang.  

8. Møde med Børneudvalget 

Der afholdes fælles bestyrelsesmøde for dagtilbud og skoler den 6. oktober. 

Forud for mødet er bestyrelserne blevet bedt om at drøfte erfaringer fra corona og medbringe nog-

le politiske opmærksomhedspunkter. Se den tidligere udsendte invitation.  

Til drøftelse og beslutning 

 Bestyrelsen foreslår at nogle af følgende temaer tages op med politikere som opfølgning på perio-

den med corona-undervisning 

- It-strategi. Perioden med corona-undervisning har tydeliggjort betydningen af at it-udstyr 

er opdateret 

- Hvordan styrkes elevernes trivsel efter at de er vendt tilbage til normal undervisning? 

- Muligheder for at anvende on-line undervisning ifm. elevfravær  

- Vi forslår at styrelsesvedtægtens bestemmelser om repræsentation i skolebestyrelsen fra 

foreninger, erhvervsliv og uddannelser stryges. 

 

Fælles kørsel til det fælles bestyrelsesmøde med Børneudvalget. Det er aftalt at bestyrelsens med-

lemmer mødes ved skolen kl. 17.30. 

https://vorbasseskole.aula.dk/sites/vorbasseskole.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Handleplan%20for%20mad%20og%20m%C3%A5ltider%20-%20Vorbasse%20Skole_0.pdf
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9. Opfølgning på forældremøder 

Kort tilbagemelding til bestyrelsen fra de tre afdelinger. 

Til orientering og drøftelse 

 Bestyrelsens medlemmer orienterede gensidigt om temaer, som har været drøftet i de forskellige 

afdelinger. 

Blandt andet: 

- Snus, energidrikke, alkohol mv. i udskolingen 

- Aftaler mellem forældre om at underrette hinanden om ting man får kendskab til 

- Hvordan der arbejdes med trivselsproblematikker i nogle af klasserne. 

- Inddragelse af forældre til nye elever 

- Playful Learning undervisning 

- Legegrupper i indskolingen som et nyt tiltag 

- Sociale medier. Hvordan hjælper vi børnene til at begå sig. Hvad kan jeg som forælder gø-

re og hvad gør skolen? 

10. Økonomirapport  

Bilag sendes til bestyrelsesmedlemmer forud for mødet 

Til orientering 

 Økonomirapport gennemgået. Ingen bemærkninger 

11. Evt.  

 - 

 

 

 


